
Referat bestyrelsesmøde 8/8- 2023 

Punkt Emne Noter 

1.  Kort opfølgning siden 
sidst  – bordet rundt 

Der er indkøbt en postkasse, samt et skab til opbevaring 

af opstaldernes og elev ponyernes hestepas. 

 

Sparekassen er kontaktet vedr. tilskud ombygning af 

stald, de kontakter os i næste uge. 

 

Vi har kontaktet Susanne Gram vedr. 

medicinhåndteringskursus, vi skal minimum være 20 

deltagere, hvis kurset skal afholdes. Og det koster 

1500kr pr. person. Vi tager punktet op igen hen på 

efteråret. 

 

2.  Sommerliv - status Advokaten har sendt en skrivelse til kommunen vedr. 

afholdelse af koncerter hos Sommerliv/Vesterland og vi 

afventer svar fra kommunen. 

 

 

3.  Mødding - status Vi afventer fortsat status på leverance af container.  

4.   
Ombygning af stald   

– status 

 

 

 

 

 

 

 

 

Boksene i stalden skal nedtages den 19/8, hvorefter der 

skal rengøres og kalkes.  

De nye bokse bliver sat op den 29/8.  



5.   Marker og hegn  

 

 

6.  Elevponyer – (Lukas) Udsættes til næste møde. 

 

 

7. Bestyrelsens punkt Lukket punkt. 

 

8.  Fremtidssikring Fanø 
Rideklub 

Vi har en brainstorm om hvad vi skal gøre for at 

promovere rideklubben, så vi kan skaffe nye medlemmer.   

 

9.  Undervisning ny sæson  Der arbejdes på undervisningsplanen og den udsendes 

når den er klar.  

  



9.  Åben hus 26/8-23  
Status og planlægning 

Der brainstormes om hvad Åben hus arrangementet skal 

indeholde. Der er forslag om opvisning i ponygames, 

stafetløb, pony ridning, opvisning i spring. 

kæphestebane,  

Desuden er vi blevet kontaktet af TV Fanø som gerne vil 

på besøg i rideklubben, Åben hus dagen ville være en 

oplagt dato for deres besøg, hvilket vi vil foreslå dem  

 

10.  Indkomne mails Der har været forespørgsel på plads i løsdriften, der er 

pt. ikke en ledig plads.  

 

11.   Status sommeraktiviteter Der er kommet godt og vel kr. 20000,- ind for 

sommeraktiviteterne. Ponyerne har været udlejet for 

knap kr.9000,- og er fortsat lejet lidt ud de kommende 

uger. 

Ponyridningen her i klubben, vil vi gentage nogle gange i 

løbet af sensommeren/efteråret. 

Tak for alle dem som har givet en hånd med i løbet af 

sommeren.  

 

12. Velkomstfolder Vi arbejder videre på punktet. 

13. Evt. Vi undersøger videre med at få Trine Mittag til at lave 

kursus for undervisere.  

 

 

 

 


